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P R O T O K Ó Ł Nr LVII/2018 
z LVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 08 czerwca 2018 roku 
w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 15 
20

. 
Sesji Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Paweł Hreczański. 
 
W obradach uczestniczyło 11 radnych, co stanowi 73 % ustawowego składu Rady. 
 
Ponadto w obradach uczestniczyli: 
Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska. 
Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski. 
Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska. 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych. 
2. Lista obecności osób zaproszonych. 
3. Uchwała Nr 305/LVII/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 
6. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie jej prawomocności. 
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 
5. Zamknięcie obrad LVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 
 

Streszczenie przebiegu obrad. 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady LVII sesji przywitał 
wszystkich przybyłych gości. 
 
Ad. 2.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański stwierdził, że w sesji uczestniczy 11 radnych,              
co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia 
przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
Ad. 3.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański zaproponował do składu Komisji Uchwał            
i Wniosków: 

1. Radnego Marka Kułakowskiego (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                        
i Wniosków). 

2. Radną Beatę Matuszewską (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                    
i Wniosków). 

3. Radnego Tadeusza Borka (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                    
i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymuję się”. 
Na sali obecnych 11 radnych. 
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Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały                  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

 

Radny Jacek Rogut zadał pytanie: Czy zabezpieczone są pieniądze na wynagrodzenia dla oświaty                    

z powodu przesunięcia środków w budżecie gminy ? 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska odpowiedziała, że oświata jest zabezpieczona i pieniędzy na ww. 

wynagrodzenia wystarczy. 

 

Radny Cezary Osiński zadał pytanie: Dlaczego przy konstruowaniu budżetu na oświacie było więcej 

zaplanowanych pieniędzy ? 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska odpowiedział, że nie było zaplanowanych więcej, a wydatki były 

zaplanowane na początku przy konstruowaniu budżetu gminy. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że zawsze zabezpieczamy środki w 

budżecie na wypłaty wynagrodzeń na podstawie art. 30. 

 

Radny Cezary Osiński zadał pytanie: Dlaczego zwiększamy dotacje na gospodarkę mieszkaniową ? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że w związku z remontami, które zostały 

poczynione w mieszkaniach komunalnych środki na pokrycie kosztów tych remontów trzeba 

przekazać do ZMK, ponieważ mieszkania nie nadają się do najmu, są w bardzo zniszczonym stanie. 

    

Uchwała Nr 305/LVII/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018 została podjęta 

jednogłośnie – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosy „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 11 radnych. 

 
Ad. 5. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady o godz. 15.20 zamknął LVII sesję 
Rady Miejskiej w Blachowni. 
 
 
 
Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Zofia Borek       Paweł Hreczański 

 


